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متن پرسش

سلام خدا قوت: ببخشید منظور از اینکه نمیتوان خدا را دوست داشت چی هست؟ در مبحث حب

اهل البیت و توصیه های پیامبر به اباذر، فرمودید تعداد قلیلی هستند که خداوند را دوست دارند؟

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: انسان به لطف الهی به جایی میرسد که خدا را جانِ جانِ خود مییابد. به

گفتهی جناب عطار:

 ای جان جان جانم تو جان جان جانی

بیرون ز جان جان چیست آنی و بیش از آنی

پی میبرد به چیزی جانم ولی نه چیزی

تو آنی و نه آنی یا جانی و نه جانی

موفق باشید


